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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 63/2022 
 

LXIII sesja w dniu 28 grudnia 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2022 r. o godz. 09:33, a zakończono o godz. 11:09 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 radnych. Obecni: 
 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska  
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski  
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa           
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska  
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LXIII sesję.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do 
ustalenia porządku obrad. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku obrad:  
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 
roku budżetowego 2022 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 
3) Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy „Zofii Poncyliusz” ulicy 
położonej w miejscowości Piaseczno 
 

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2022 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Michał Rosa, Beata Walczak 

Wprowadzono w pkt 7.1 

 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady 

Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 

Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Michał Rosa, Beata Walczak 

Wprowadzono w pkt 7.2 

 

3) Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy „Zofii Poncyliusz” ulicy 

położonej w miejscowości Piaseczno 

Głosowano w sprawie: wniosku o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

„Zofii Poncyliusz” ulicy położonej w miejscowości Piaseczno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 

Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 

Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) Michał Rosa, Beata Walczak 

zdjęto z porządku obrad 

 
2. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 

 Na bieżąco odbywają się  spotkania z interesantami, sołtysami, spotkania samorządowe, kierownictwa 

 W okresie przedświątecznym odbyło się wiele spotkań min.: spotkania świąteczne, kiermasze i 

imprezy charytatywne. Burmistrz podziękował za zaproszenia i możliwość spotkań z mieszkańcami 

w tym szczególnym okresie. 

 Odbył się live z mieszkańcami  na temat projektu budżetu gminy Piaseczno na 2023 rok. Podczas 

spotkania poruszony był temat wyzwań i perspektyw przed jakimi stoi nasza gmina w nadchodzącym 

roku.  Mieszkańcy zadawali pytania odnośnie wzrostu cen ciepła wytwarzanego przez PCU, które 

drastycznie wzrosną i staną się ogromnym obciążeniem finansowym dla nich. Odbiorcy ciepła w tym 

Gmina dostały już nowe taryfy na pierwszy kwartał 2023 roku, które są szokujące. Na kalkulację 

nowej taryfy za ciepło wpływają przede wszystkim: cena gazu, cena prądu oraz opłaty za emisję 

dwutlenku węgla. Burmistrz podkreślił, że obecnie martwimy się jak przetrwać zimę, podwyżki 
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odczują dotkliwie zarówno mieszkańcy jak i samorząd. Burmistrz poinformował o zabezpieczaniu 

środków finansowych dla PCU umożliwiających Spółce utrzymanie płynności finansowej. 

 Kolejnym tematem poruszanym przez mieszkańców był remont linii średnicowej, co wiąże się 

ogromnymi utrudnieniami dla pasażerów korzystających z  kolei. Na poprawę możemy liczyć dopiero  

po uruchomieniu SKM, które nastąpi w marcu przyszłego roku. 

 Otwarto Piaseczyńskie Centrum Integracji w Piasecznie, które powstało jako efekt współpracy 

Międzynarodowej Organizacji d.s. Migracji (IOM Polska) z Fundacją na Rzecz Dwujęzyczności 

EduNowa. 

 Jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej w Bobrowcu, wzbogaciła się o nowy średniej wielkości wóz 

ratowniczo-gaśniczy.  

3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres 14.12.2022 r. – 28.12.2022 r. 

 15.12.2022  
· Spotkanie świąteczne ze Związkiem Emerytów i Rencistów z Piaseczna  
· Spotkanie opłatkowe z Policją w Piasecznie udział z wiceprzewodniczącym Michałem Rosą 
· Spotkanie świąteczno-jubileuszowe z okazji 75-lecia Biblioteki Publicznej spotkanie w CEM  
· Spotkanie świąteczne z Klubem Seniora w Głoskowie  

 16.12.2022 - Uroczystości z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego Par z terenu Piaseczna  

 17.12.2022  
            · Finałowy turniej TOP-12 XXIV edycji Grand Prix Piaseczna w tenisie stołowym  
             · Wigilia z Aniołami Floriana w Centrum Aktywności Seniora  
             · Wigilia Klubu Seniora w Gołkowie uczestniczył wiceprzewodniczący Michał Rosa  

 19.12.2022 Spotkanie świąteczne ze Związkiem Kombatantów RP i BWP z Piaseczna (Związku 
Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych) 

 22.12.2022 Powitanie nowego wozu strażackiego dla OSP Bobrowiec z wiceprzewodniczącym 
Michałem Rosą 

 Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej oraz 
uczestnictwo w pracach w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, udział 
w kontaktach z mieszkańcami.  

 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej. 

 Udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu historycznego Wiceprzewodnicząca Magdalena 
Woźniak 

 Udział we wtorkowych posiedzeniach kierownictwa Gminy (online) Wiceprzewodnicząca Magdalena 
Woźniak   

 
4. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

Nie wniesiono wniosków  

5. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2023 
 
1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2023 
Agnieszka Kowalska  Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały, z przedstawionymi autopoprawkami 
Burmistrza do projektu uchwały  
 
2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił opinię komisji dot.: uchwalenia 
budżetu Gminy Piaseczno na rok 2023 i uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2023- 2037.  
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Opinia Komisji Finansów i Inwestycji do BUDŻETU 2023 i WPF Gminy Piaseczno na lata 
2023 -2037 

Projekt Budżetu oraz WPF zostały przekazane radnym w dniu 15 listopada 2022  
 
Pozycje                      Projekt Pierwotny                                    Projekt ostateczny  
Dochody                    579,25 ( 522,02+57,23)                                 584,85  
Przychody                 174,69                                                            209,95  
Obligacje                     92,83                                                            119,6  
Wydatki                      738,89                                                           771,75  
Wydatki bieżące        565,52                                                            566,00  
Wydatki majątkowe   173,37                                                            205,75  
Rozchody                    15,05                                                              23,05  
Deficyt                     - 159,6                                                             -186,9 
 
Jak wynika z powyższego zestawienia wydatki bieżące nie przekraczają zaplanowanych dochodów 
bieżących powiększonych o przychody o których mowa w art. 217 ust 2 pkt 6 i 8 ( wolne środki) , co 
oznacza spełnienie wymogu wynikającego z art. 242 u o fin publ. Po autopoprawkach dochody są 
minimalnie wyższe niż pierwotnie – tylko 5 mln PLN. Zachowana została także ( art. 229 u o f p) korelacja 
wartości wykazanych w projekcie uchwały budżetowej na rok 2023 i w projekcie WPF w zakresie wyniku 
budżetu i z nim związanych kwot przychodów, rozchodów oraz długu.  
Zadłużenie Gminy Piaseczno na koniec 2023 (przy założeniu realizacji Budżetu w 100%) wyniesie 30% 
planowanych na ten rok dochodów. Z projektu WPF wynika, że spełnione zostały wymogi wynikające z art. 
243 ustawy o finansach publicznych, co oznacza, iż planowane obciążenie budżetu spłatami zobowiązań w 
latach 2023-2037 kształtuje się poniżej maksymalnego dopuszczalnego wskaźnika wynikającego z ww. art. 
343 u f up.  
Budżet na rok 2023 ciężko jest porównywać do budżetu na rok 2022 ze względu na dużo liczbę 
niekorzystnych czynników. Najlepszym słowem określającym budżet na rok 2023 oraz jego realizację jest 
NIEPEWNOŚĆ.  
1. Niższe wpływy z PIT  
2. Niepewność gospodarcza  
3. Prawie 20% inflacja  
4. Oczekiwania płacowe  
5. Rosnące koszty mediów ( energia, gaz)  
6. Rosnące koszty spółek gminnych ( brak podwyżki cen wody – PWIK) – ryzyko konieczności 
dokapitalizowania.  
7. Rosnący budżet oświatowy  
8. Niepewność co do kosztów zaplanowanych inwestycji  
9. Niepewność co do KPO i możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych  
10. Rosnące koszty obsługi finansowania zewnętrznego ( stopy %)  
11. Niepewność co do kolejnych zmian legislacyjnych wpływających na finanse samorządów w roku 2023  
Zaplanowane na rok 2023 wydatki majątkowe 205mln PLN są jedynie minimalnie niższe niż zaplanowane 
na rok 2022 – ale i tak rekordowe jeśli udałoby się je zrealizować . Taki poziom wydatków majątkowych 
oznacza iż Burmistrz i Rada Miejska chcą rozwijać Miasto i Gminę Piaseczno.  
Budżet inwestycyjny w historii Gminy, po raz drugi przekroczą kwotę 200 mln PLN. Jednakże patrząc 
historycznie jedynie w 2018 oraz 2019 udało nam się w ciągu roku zrealizować inwestycje na poziomie 
powyżej 100 mln PLN. Dlatego będziemy wspierać Pana Burmistrza w realizacji jak największej ilości 
inwestycji, choć plan wydaje się bardzo ambitny i nie łatwy do realizacji.  
Jest to pierwszy budżet przygotowany po względnym zakończeniu pandemii COVID – w czasie gdy 
zmagamy się z konsekwencjami makroekonomicznymi – podjętymi w czasach pandemii ( wysoka inflacja 
oraz spadek PKB). Na to nakłada się wojna za naszą wschodnią granicą oraz problemy z kosztami energii i 
gazu. Dodatkowo bezrobocie jest dość niskim poziomie, co oznacza, iż nie jest łatwo pozyskać 
pracowników do pracy w jednostkach samorządowych.  
W takim właśnie otoczeniu makroekonomicznym, znajdują się samorządy . Większość decyzji władz 
centralnych odbija się negatywnie na finansach samorządów:  
- ograniczanie dochodów – PIT  
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- wprowadzanie podwyżek bez zapewniania finansowania – oświata  
- wprowadzanie reform w gospodarce komunalnej, które z jednej strony znacznie zwiększają koszty 
systemu, a z drugiej strony ustawy ustanawiają maksymalne stawki za obiór.  
Bardzo niepokojącym jest fakt, iż wzrost dochodów samorządów nie wynika ze wzrostu organicznego, ale 
ze wzrostu dochodów redystrybucyjnych. Dochody te nie stanowią dodatkowych środków na inwestycje, są 
po prostu zadaniami zlecanymi przez rząd, gdzie dochód=wydatkowi. W ciągu ostatnich 3 lat dochody „ 
znaczone” w strukturze dochodów wzrosły z 34% do 45%. Co niestety jest złą tendencją – gdyż przeczy to 
idei samorządności, gdzie lokalne społeczności mają same decydować jak przeznaczać środki 
mieszkańców.  
Sam budżet na rok 2023 jestem budżetem ambitnym, próbującym pogodzić zarówno oczekiwania 
mieszkańców (205 mln PLN wydatków majątkowych) oraz zachować balans pomiędzy wzrostem 
dochodów i wydatków bieżących.  
Jeśli chodzi o główne źródło dochodów Miasta i Gminy Piaseczno czyli dochody z PIT to w BUDŻECIE 
2023 cofnęliśmy się do roku 2018. Dokładnie w roku 2018 nasze dochody z PIT były takie same, jakie są 
założone do budżetu 2023. To jest bardzo dotkliwa zmiana, gdyby nie zmiany legislacyjne w dochodach 
samorządów zafundowane przez Rząd RP, to dochody z PIT byłyby o ok. 120mln PLN wyższe niż są w 
obecnym budżecie.  
Dochody i wydatki Miasta i Gminy Piaseczno po 11 miesiącach wynoszą  
Dochody za 11 miesięcy 586 mln PLN, BU P 2022 – 571 mln PLN, BU 2022 11 m – 625 mln PLN  
Wydatki za 11 miesięcy 604 mln PLN, BU P 2022 – 751 mln PLN, BU 2022 11 m – 744 mln PLN.  
Co oznacza, iż deficyt Miasta i Gminy Piaseczno po 11 miesiącach to 18 mln PLN, wobec planowanego 
pierwotnie 180 mln PLN, oraz 119 mln PLN planowanego za 11 miesięcy.  
Z dużym prawdopodobieństwem należy przyjąć, iż podobnie będzie wyglądać realizacja BU 2023, czyli 
duży planowany deficyt, a minimalnym na koniec roku. Takie są realia samorządów i budżety z takimi 
parametrami należy uchwalać.  
Kluczowe jest dokonywanie bieżącej analizy realizacji budżetu i reagowanie na bieżąco. Co Komisja 
Finansów i Inwestycji realizuje od kilku lat. W I połowie roku będzie dokładnie omawiać realizację budżetu 
co dwa miesiące w II połowie roku co miesiąc.  
Dochody i wydatki budżetu Państwa planowane są na poziomie 604,7 mld PLN, oraz 627,7 mld PLN, a 
zadłużenie jest na poziomie 1,2 biliona PLN - czyli 2 razy większe niż roczne dochody – są to oficjalne 
dane bez pozycji poza budżetowych.  
W budżecie Miasta i Gminy Piaseczna na rok 2023 deficyt zaplanowany jest na poziomie 32 % 
planowanych dochodów – a najpewniej na koniec 2023 będzie to maksymalnie 10% rocznych dochodów. Z 
kolei całkowite realne zadłużenie Miasta i Gminy Piaseczno, gdyby udało się zrealizować wszystkie 
zaplanowane inwestycje na rok 2023 wynosić będzie maksymalnie 30% rocznych dochodów – czyli 7 razy 
mniej niż dług publiczny RP ( procentowo). Mając powyższe na uwadze maksymalny dług Miasta i Gminy 
Piaseczno na koniec roku 2023 wyniesie maksymalnie 100 mln PLN – czyli 1 tysiąc PLN na głowę 
mieszkańca i Gminy Piaseczno, podczas gdy Dług publiczny Polski w przeliczeniu na 1 mieszańca to ok 40 
razy więcej.  
Budżet 2023 jest elementem dużego planu inwestycyjnego Miasta i Gminy Piaseczno, jaki jest opisany w 
WPF na lata 2023-2037, który jest strategią pokazując kierunki rozwoju Miasta i Gminy Piaseczno dla 
dobra jej mieszkańców.  
Komisja Finansów i Inwestycji omawiała założenia do Budżetu 2023 i WPF na trzech posiedzeniach 
(odpowiednio - dochody, wydatki majątkowe oraz wydatki bieżące) a na czwartym spotkaniu omawiane i 
głosowane były wnioski radnych, które zostały zgłoszone w czasie prac nad budżetem. Komisja 
zaopiniowała trzy wnioski pozytywnie. Wszystkie wnioski Komisji Finansów i Inwestycji zostały 
uwzględnione, przez Pana Burmistrza, w ostatecznej wersji Budżetu 2023 i WPF 2023-2037, które dziś 
będziemy opiniować.  

Komisja Finansów i Inwestycji po analizie projektu BUDŻETU 2023 oraz WPF 2023-2037, a następnie 
zmian zaproponowanych przez Pana Burmistrza w formie autopoprawki zaopiniowała oba te dokumenty 
pozytywnie.  

 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
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Agnieszka Kowalska Skarbnik odczytała Uchwałę nr 3.c./279/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12.12.2022 r. w sprawie: 
- opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno projekcie uchwały budżetowej na 2023 
rok  
-opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu na 2023 rok. 
Uchwała zamieszczona  jest w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Piaseczno 
 
4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów i Inwestycji nieprzyjętych przez Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno 
Burmistrz uwzględnił wszystkie wnioski komisji. 
W dyskusji nie było zgłoszeń. 
 
5) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2023 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji dla projektu uchwały budżetowej na rok 2023  
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały budżetowej na rok 2023  
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały 
budżetowej na rok 2023 oraz projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2023-2037 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały budżetowej na rok 2023  
Katarzyna Krzyszkowska – Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji  przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały budżetowej na rok 2023  
Joanna Morawska w imieniu Przewodniczącej Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
zadań z zakresu oświaty, ujętych w projekcie budżetu na rok 2023 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2023.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta. 
 
6. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023- 2037 
1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2023 - 2037 
Agnieszka Kowalska Skarbnik odczytała projekt uchwały, z przedstawionymi autopoprawkami Burmistrza 
do projektu uchwały oraz zgłosiła autopoprawkę do uchwały dot. przedsięwzięcia: 
„Budowa ulicy Działkowej (3KL) i 4 KL w Kierszku, Gmina Konstancin-Jeziorna” W wyniku 
przeprowadzonego postepowania przetargowego na opracowanie wielobranżowego projektu dla tego 
zadania Gmina zobowiązana jest zabezpieczyć środki finansowe w WPF na rok 2023 w kwocie 370 000,00 
zł oraz 682 000,00 zł na rok 2024, co pozwoli rozstrzygnąć przetarg. 
 
2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Artur Maicki odczytał opinię w pkt. 2.2 
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3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

Agnieszka Kowalska Skarbnik odczytała Uchwałę  nr 3.h./276/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12.12.2022 r.  w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2023 – 2037. 
Uchwała zamieszczona  jest w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Piaseczno 
 
4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów i Inwestycji nieprzyjętych przez Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno 
Burmistrz uwzględnił wszystkie wnioski komisji. 
W dyskusji nie było zgłoszeń 
 
5) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2023 – 2037  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Sportu 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2023 – 2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta 
 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Burmistrzowi podjęcia uchwał jednocześnie 
dodał, że Burmistrza czeka duże wyzwanie, bowiem zaplanowany budżet jest bardzo ambitny.  
 
Głos zabrał Burmistrz który podkreślił, że w czasach mocno niepewnych plan jest przygotowany w taki 
sposób, żeby nie zwalniać tempa zmiany i rozwoju gminy. Jednocześnie dodał, że musimy być elastyczni i 
przygotowani na różnego rodzaju wyzwania, które przyniesie 2023 rok. Wymienił kilka kluczowych zadań: 
Pierwszym wyzwaniem są inwestycje związane z modernizacją oświetlenia, będą to pierwsze zmiany w 
uchwalonym budżecie. 
Samorząd  nadal zamierza inwestować w drogi – zarówno gminne, jak i te realizowane przy współpracy z 
powiatem czy samorządem wojewódzkim. Priorytetem jest utrzymanie standardu transportu publicznego.  
W 2023 roku kontynuowane będą inwestycje związane z kulturą. Dobiegają końca prace przy modernizacji 
dwóch zabytkowych budynków w ścisłym centrum miasta - Starej Plebani, która stanie się siedzibą 
Muzeum Piaseczna oraz dawnego budynku strażnicy OSP przy ul. Puławskiej 3, w której działać będzie 
Muzeum Sztuki Współczesnej Józefa Wilkonia. Trwają również prace przy renowacji Poniatówki,  przy 
świetlicy w Głoskowie , oraz przy hali sportowej w Złotokłosie  
Planujemy ogłosić konkurs na projekt  starej mleczarni oraz dla budowy sali teatralno-kinowej Jedną z 
priorytetowych inwestycji na 2023 rok jest budowa basenu przy ul. Chyliczkowskiej. W 2023 roku gmina 
planuje też ogłoszenie przetargu na budowę szkoły w Julianowie. Równocześnie realizowana jest budowa 
układu drogowego, który będzie obsługiwał nową placówkę oświatową.  
W 2023 roku planowana jest również rewitalizacja dwóch zabetonowanych placów w ścisłym centrum. Na 
rynku oraz placu przy skrzyżowaniu ulic Puławskiej i Jana Pawła II pojawią się nowe drzewa. 
Kontynuowane będą również prace przy budowie Traktu nad Perełką. Po uregulowaniu kwestii 
własnościowych rozpocznie się również rewitalizacja trzeciej części parku miejskiego. 
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Burmistrz wyraził nadzieję, że plany uda się zrealizować, liczy że finanse będą się pomału stabilizowały. 
Obecnie dawkowane środki  nie pozwalają systemowo planować przedsięwzięć, sytuacja znacząco się nie 
zmieni do momentu kiedy dochody z tytułu PIT nie powrócą do poziomu jaki wypracowują realnie 
mieszkańcy.  
 
 
7. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę do uchwały. 
Środki finansowe zaplanowane w budżecie gminy w 2022 r., przeznaczone na rozbudowę dróg gminnych 
ul. Geodetów, ul. Granitowej i ul. Rubinowej oraz ul. Energetycznej w Piasecznie w ramach zadania "Ulice: 
Geodetów, Rubinowa, Granitowa, Energetyczna w Piasecznie " - przesuwa się na niewygasające z 
upływem bieżącego roku. Przesunięcie środków w wysokości 5 824 263,00 zł na niewygasające jest 
podyktowane oczekiwaniem na decyzję PINB o uzyskaniu pozwolenia na użytkowanie. 
Głosowano: w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, 
zmienionej uchwałą nr 668/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, uchwałą nr 
796/XXXIX/2021 z dnia 16 czerwca 2021 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, uchwałą nr 1077/LIV/2022 z dnia 
13 lipca 2022 r. Rady Miejskiej w Piasecznie i uchwałą nr 1153/LIX/2022 z dnia 19 października 2022 r. 
Rady Miejskiej w Piasecznie 
Robert Widz wiceburmistrz zreferował projekt uchwały zgłosił autopoprawkę  
 w § 2  wyrażenie " Pomoc rzeczowa o której mowa w § 1 zostanie udzielona w 2023 roku w wysokości 35 
000, 00 zł „ zastępuje się wyrażeniem  " Pomoc rzeczowa o której mowa w § 1 zostanie udzielona w 2023 
roku w wysokości 43 173,00 zł”  
 wyrażenie „w 2024 roku w wysokości 525 000,00 zł” zastępuję się wyrażeniem  „w 2024 roku w wysokości 
681 789,00 zł” 
 
Wiceburmistrz przypomniał, że od 2019 roku trwają rozmowy z Gminą Konstancin - Jeziorna w sprawie 
ulicy Działkowej. W międzyczasie zostało zawarte porozumienie w którym określono procentowy udział 
obydwu Gmin w  kosztach opracowania projektu: Piaseczno-70% , Konstancin-Jeziorna  30%. Gmina 
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Piaseczno przeprowadziła postępowanie przetargowe na opracowanie projektu, niestety koszt 
opracowania projektu przekraczał zaplanowaną kwotę. Dlatego zwróciliśmy się do gminy Konstancin - 
Jeziorna o zmianę proporcji  50% na 50% , na co się nie zgodzili, stąd zwiększenie środków w projekcie 
uchwały.  
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 z dnia 29 kwietnia 2020 r. Rady Miejskiej w 
Piasecznie, zmienionej uchwałą nr 668/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, 
uchwałą nr 796/XXXIX/2021 z dnia 16 czerwca 2021 r. Rady Miejskiej w Piasecznie, uchwałą nr 
1077/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 r. Rady Miejskiej w Piasecznie i uchwałą nr 1153/LIX/2022 z dnia 19 
października 2022 r. Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4) W sprawie nadania nazwy „podkomisarza Mirosława Żaka” ulicy położonej w miejscowości Piaseczno 
Anna Gieleta Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zgłosiła autopoprawkę dotyczącą 
zmiany lokalizacji proponowanej nazwy ulicy, następnie zreferowała projekt uchwały w poprawionej wersji. 
Radna Magdalena Woźniak podkreśliła, że lokalną (i nie tylko) pamięć historyczną należy pielęgnować. 
Nadanie ulicy czy rondu nazwiska jakiejś osoby/osób raz że honoruje i ocala od zapomnienia jej pamięć, 
dwa – ma funkcję edukacyjną – stąd pakiet nazw historycznych który dziś otwieramy. W imieniu  Zespołu 
Konsultacyjnego ds. Dziedzictwa Piaseczna, poprosiła o poparcie nazw ulic proponowanych w dzisiejszych 
projektach uchwał. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa i Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej poinformowali, że ich komisje nie zaopiniowały projektu uchwały z poz.7.5 i 
jednocześnie złożyły wnioski o zmianę lokalizacji proponowanej nazwy ulicy. Przewodniczący przedstawili 
pozytywne opinie komisji dla projektów uchwał z poz.7.6, 7.8-7.9.  
Głosowano: w sprawie nadania nazwy „podkomisarza Mirosława Żaka” ulicy położonej w miejscowości  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
5) W sprawie nadania nazwy „Stefana Sieklickiego ps. „TYRAN”” ulicy położonej w miejscowości 
Piaseczno 
Anna Gieleta Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt uchwały 
Radny  Michał Rosa przypomniał, że wniosek został złożony w 2019 roku przez stryjecznego wnuka 
Stefana Sieklickiego, jednocześnie  podziękował Piotrowi Kalbarczykowi z UMiG Piaseczno oraz radnej 
Magdalenie Woźniak za poparcie wniosku.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
Katarzyna Krzyszkowska – Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji  przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz. 7.5-7.6, 7.8-7.9 
Głosowano w sprawie nadania nazwy „Stefana Sieklickiego ps. „TYRAN”” ulicy położonej w miejscowości 
Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
6) W sprawie nadania nazwy „im. Rodziny Zawadzkich” rondu położonemu w Piasecznie w gminie 
Piaseczno 
Anna Gieleta Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz  Komisji Kultury i 
Promocji. 
Ewa Urbańska, przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz.7.6, 7.9 
Radna Magdalena Wożniak poinformowała, że wniosek w sprawie nadania nazwy nowemu rondu w 
Zalesiu Dolnym złożył Zespół Konsultacyjny ds. dziedzictwa Piaseczna z Fundacją Domu „Zośki” oraz 
Towarzystwem Przyjaciół Zalesia Dolnego. 
Głosowano: w sprawie nadania nazwy „im. Rodziny Zawadzkich” rondu położonemu w Piasecznie w  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Hanna Krzyżewska 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta 
 
Projekt uchwały zdjęty z porządku obrad 
7) W sprawie nadania nazwy „Zofii Poncyliusz” ulicy położonej w miejscowości Piaseczno 
 
8) W sprawie nadania nazwy „Herbacianej Róży ” rondu położonemu w miejscowości Wólka Kozodawska, 
gmina Piaseczno 
Anna Gieleta Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz  Komisji Kultury i 
Promocji 
Głosowano: w sprawie nadania nazwy „Herbacianej Róży ” rondu położonemu w miejscowości Wólka 
Kozodawska, gmina Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta 
 
 
9) W sprawie nadania nazwy „im. Księdza Adama Skałbani ” rondu położonemu w Głoskowie w gminie 
Piaseczno 
Anna Gieleta Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt uchwały 
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej,  Komisji Kultury i 
Promocji oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie nadania nazwy „im. Księdza Adama Skałbani ” rondu położonemu w Głoskowie w 
gminie Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
8. Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Rady złożył Noworoczne życzenia. 
 
Radny Wojciech Ołdakowski podziękował wszystkim którzy przyczynili się do upamiętnienie osoby ks. 
Adama Skałbani poprzez nadanie jego imieniem nazwy rondu w Głoskowie. 
 
Radna Hanna Krzyżewska zadała pytanie jakie ewentualne skutki wynikają z decyzji Wojewody 
Mazowieckiego w sprawie cofnięcia pozwolenia na budowę 3 dróg w Julianowie, które  zostały już 
wybudowane.  
Wiceburmistrz Rober Widz wyjaśnił, że Wojewoda uchylił decyzję Starosty i sprawa została skierowana do 
ponownego rozpatrzenia. Obecnie trwają czynności administracyjne i proceduralne aby wyjaśnić tę sprawę 
do końca.  Z punktu mieszkańca nie zmienia się nic droga nadal będzie w użytkowaniu. Jednak osoby 
czekające na pełne odszkodowania będą musiały poczekać dłużej,  bowiem wypłaty będą dopiero jak 
decyzja będzie ostateczna.   
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 63 sesję o godz. 11.09 
   
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Przygotował(a): Katarzyna Stolarzewicz 
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